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- Kierowane przez Pana sanatorium obchodzi∏o
niedawno jubileusz 25-lecia funkcjonowania w Cie-
chocinku. Przez wi´kszoÊç kuracjuszy i goÊci uzdro-
wiska stawiane jest za prawie niedoÊcig∏y wzór dla
innych tego typu obiektów. Gdzie tkwi tajemnica tych
sukcesów?

- Faktycznie, to ju˝ ponad 25 lat naszej obecnoÊci
w Ciechocinku. RozpoczynaliÊmy jako sanatorium
bran˝owe Centralnego Zwiàzku Spó∏dzielni Mleczar-
skich w Warszawie. Uwa˝am, ˝e bardzo dobrze wy-
korzystaliÊmy mo˝liwoÊci, jakie da∏ nam wolny rynek.
Ponad 10 lat temu zacz´liÊmy dzia∏aç jako spó∏dziel-
nia osób prawnych. Przej´liÊmy majàtek od naszego
gestora, pozyskaliÊmy ponad 180 udzia∏owców, którzy
zainwestowali w nasze sanatorium. Dodatkowo
zaciàgn´liÊmy kredyty i przeznaczyliÊmy te wszystkie
Êrodki na modernizacj´ i rozwój obiektu. ZwróciliÊmy
si´ w stron´ klientów komercyjnych, którzy w pe∏ni
pokrywali koszty swojego pobytu w Ciechocinku.
Wszystkie wolne Êrodki wykorzystywaliÊmy na in-
westycje. Jako przyk∏ad mog´ podaç, ˝e w ciàgu os-
tatnich szeÊciu lat majàtek sanatorium zwi´kszy∏ si´
pi´ciokrotnie.  OddaliÊmy do u˝ytku nowe skrzyd∏o
sanatorium, dzi´ki czemu mo˝emy przyjàç jedno-
razowo oko∏o 400 goÊci w pokojach o najwy˝szym
standardzie, spe∏niajàcych wszystkie wymagania
stawiane obiektom hotelowym. Dla bezpieczeƒstwa
goÊci funkcjonuje sta∏y monitoring, spe∏niamy naj-
ostrzejsze wymogi zabezpieczenia przeciwpo˝arowego.
WybudowaliÊmy nowoczesny kryty basen z atrakcjami
- ∏aênià parowà i fiƒskà, jakkuzzi i aromaterapià.
Sukcesywnie poprawialiÊmy standard bazy zabie-
gowej poprzez wybudowanie nowych pomieszczeƒ i
zakupy najnowoczeÊniejszego sprz´tu rehabilitacyj-
nego. Dzia∏alnoÊç leczniczà prowadzimy przez okràg∏y

tydzieƒ, równie˝ w soboty i niedziele, od rana do
wieczora. Dzi´ki temu nawet klient przyje˝d˝ajàcy
na kilka dni mo˝e maksymalnie wykorzystaç swój
pobyt w sanatorium. ZadbaliÊmy równie˝ o ˝o∏àdki
naszych goÊci. Nowoczesne zaplecze ˝ywieniowe
pozwala nam zaspokoiç ró˝norakie potrzeby klientów
z kilkunastu krajów Êwiata. Proponujemy potrawy
kuchni tradycyjnej, polskiej, wegetariaƒskiej, lekko-
strawnej i ró˝norodnych diet zalecanych przez lekarzy.
Zawsze mamy w swojej ofercie pe∏nà gam´ produk-
tów mleczarskich. JesteÊmy jedynym sanatorium w
Ciechocinku, a myÊl´ ˝e chyba i w ca∏ej Polsce, gdzie
wszystkie posi∏ki serwowane sà w formie szwedzkiego
sto∏u. Ju˝ mo˝emy si´ pochwaliç si´ pochwaliç ates-
tami HACCP i ISO 9001, wymaganymi przez przepisy
Unii Europejskiej.

Du˝o uwagi, poza dzia∏alnoÊcià leczniczà i reha-
bilitacyjnà, poÊwi´camy zagospodarowaniu wolne-
go czasu naszych goÊci. Korzystamy tu ze sprawdzo-
nych wzorów funkcjonujàcych w znanych europejskich
uzdrowiskach, g∏ównie szwajcarskich i niemieckich.
W warunkach polskiego klimatu, szczególnie w mie-
siàcach jesiennych i zimowych nie zawsze mo˝emy
liczyç na dobrà pogod´. Dlatego proponujemy naszym
goÊciom ró˝norodne formy rozrywki - kort tenisowy,
grot´ solnà, nowoczesnà kawiarni´, dwutorowy
bowling. Zapraszamy kuracjuszy na ciekawe spot-
kania, organizujemy dancingi czy te˝ kolacje przy
muzyce - meksykaƒskiej, greckiej, w∏oskiej itp. Orga-
nizujemy wycieczki do turystycznych atrakcji Pomo-
rza i Kujaw. ZatrudniliÊmy choreografa, który pro-
wadzi u nas lekcje taƒca towarzyskiego.

- Gratuluj´. Posiadacie ofert´ na bardzo wysokim
poziomie i wiem, ˝e dostrzegli to nie tylko klienci z
Polski, ale równie˝ i z innych krajów. Ba, nawet z in-
nych kontynentów.

- Tak, ale nale˝y podkreÊliç, ˝e na to równie˝
musieliÊmy solidnie zapracowaç. Marketing w naszym
sanatorium jest bardzo rozbudowany i ma wiele
zadaƒ. Przygotowujemy wiele ofert, broszur, folderów
i innych materia∏ów reklamowych, które mo˝na
znaleêç nie tylko w Polsce, ale i poza jej granicami.
Stale jesteÊmy obecni na najwa˝niejszych imprezach
targowych - w Berlinie, we Francji, Szwecji, w
Kanadzie. Wspó∏pracujemy z agentami za granicà,
którzy przysy∏ajà do nas goÊci. Nie zapominamy tak˝e
o krajowych targach turystycznych. Równie˝ w
ramach moich licznych wyjazdów zawsze znajduj´
czas na spotkania z potencjalnymi klientami. Za
granicà sà to g∏ównie przedstawiciele Polonii, których
zapraszam do Ciechocinka. Zawsze podkreÊlam, ˝e
nie jest to ju˝ takie miasto, jakie mogli znaç kilka-
dziesiàt lat temu i naprawd´ warto poÊwi´ciç urlop


